

華人關顧者網絡 Chinese Caregiver Network



網上遊學團

Educational Webinar series

免費網上粵語講座以Zoom 會議形式舉行

從九月至十一月,每月的第四個星期一,下午二時至三時,歡迎大家參加

Free Virtual Cantonese Information Sessions Via Zoom. From Sept to Nov, the 4th Monday of the month, from 2:00 to 3:00 pm. All are Welcome

了解聽力與聽覺健康

Understanding your Hearing and Hearing Health

長者面對的聽覺損退及實用的溝通技巧、聽覺輔助器材及社區提供的聽覺健康服務
Hearing loss and communication strategies, Overview of hearing devices and Useful community resources.

25
Sept
2023

講員 Matthew Ko, Hearing Care Counsellor
Canadian Hearing Services

頤康中心「樂齡居家服務」簡介

An introduction to Yee Hong "Aging Well at Home" Services

介紹「頤康導航樂加居」、「居家防跌大行動」及「樂助家居好幫手」服務
Introduce 'System Navigation', 'Falls Prevention' and 'Home Improvement' Services

23
Oct
2023

講員 Speaker: Paul Wong
Project Manager, Yee Hong Center

何時需要「暫顧服務」? When Do I need "Respite Care Services"?

介紹不同形式的「暫顧服務」及相關的支援服務
Overview on "Different Types of Respite Care Services and other related available services"

27
Nov
2023

講員 Speaker: Cherubini Yuen, Registered Social Worker
Carefirst Seniors and Community Services Association

參加者需要網上報名以取得 **Zoom ID**.請按入此處登記

Please register online to obtain Zoom ID. [Please click here for registration](#)

如有任何查詢, 請瀏覽 www.ccncaregiver.ca

華人關顧者網絡是一個伙伴合作計劃, 由十多個健康推廣和社會服務機構聯合組成。目的是在安省的華人社區內, 倡導和推廣華人關顧者的聯繫、教育、資訊共享及訓練。網絡成員包括: 多倫多認知障礙症協會, 加拿大聽力服務, 耆暉會, 康福心理健康協會, 耆樂中心, 加拿大腎臟基金會-安省分會, 西乃山醫院恆康中心和頤康中心。

The Chinese Caregiver Network (CCN) is a partnership across health and social service providers and caregivers with a common goal to advocate and promote networking, education, information sharing and capacity building among caregivers in the Chinese community. Current members include: Alzheimer Society Toronto, Canadian Hearing Services, Carefirst Senior and Community Services Association, Hong Fook Mental Health Association, Senior Person Living Connected, The Kidney Foundation of Canada - Ontario Branch, Mount Sinai Hospital Wellness Centre, and Yee Hong Centre for Geriatric Care.